
P R O T O K Ó Ł  Nr  LXII/24 

z obrad LXII Sesji Rady Gminy Skórzec 

w dniu 30 stycznia 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1400  w sali konferencyjnej, w budynku Urzędu Gminy Skórzec, 

ul. Siedlecka 1, 08-114 Skórzec. 

W obradach wzięło udział 14 radnych/na stan 15.  

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

Wójt Gminy Skórzec – P. Jerzy Długosz, Za-ca Wójta Gminy Skórzec – P. Mirosław 

Symanowicz, Sekretarz Gminy – P. Anna Wiśniewska, Skarbnik Gminy – P. Aneta Cabaj, 

Radca prawny – P. Arleta Grochowska-Wyrębiak,  Kierownik GOPS w Skórcu – P. Elżbieta 

Łastowska, Radny Powiatowy – P. Edward Kokoszka, Dyrektor GOK – P. Arkadiusz Dołega, 

Dyrektor WORD – P. Radosław Strzaliński, inspektor ds. wynagrodzeń – P. Aneta Przystupa, 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rozwoju i Środowiska – P. Sylwia 

Kiełczykowska.  

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skórzec 

na lata 2024-2040. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skórzec na 2024 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Skórzec pomocy finansowej 

Powiatowi Siedleckiemu na zadanie pod nazwą Opracowanie dokumentacji 

projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3605W Kotuń – Chlewiska – Nowaki 

- Skórzec – do drogi (Siedlce – Wólka Zastawska) na odcinku od m. Kotuń do m. 

Dąbrówka – Stany. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Siedlce. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze gminy 

Skórzec. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i 

zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i rozszerzenia katalogu osób 

uprawnionych do tych usług. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miastu Siedlce realizacji zadania 

publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na zapewnieniu 

mieszkańcom gminy Skórzec opieki i usług Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Siedlcach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 

2024 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Gminy za 2023 r. 

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2023 r. 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy Skórzec z działalności w okresie międzysesyjnym. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1 Otwarcie obrad. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy – otworzył obrady LXII Sesji Rady Gminy 

Skórzec. Przywitał przybyłych radnych i sołtysów oraz zaproszonych gości.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych,  

co wobec 15 osobowego składu rady stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał, wniosków i wydawania opinii.  

 

Ad. pkt 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2024-2040. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/495/24 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  



za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skórzec na 2024 r. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/496/24 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skórzec na 2024 r. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Skórzec pomocy 

finansowej Powiatowi Siedleckiemu na zadanie pod nazwą Opracowanie dokumentacji 

projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3605W Kotuń – Chlewiska – Nowaki - 

Skórzec – do drogi (Siedlce – Wólka Zastawska) na odcinku od m. Kotuń do m. Dąbrówka 

– Stany. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/497/24 w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Skórzec pomocy finansowej Powiatowi 

Siedleckiemu na zadanie pod nazwą Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę 

drogi powiatowej nr 3605W Kotuń – Chlewiska – Nowaki - Skórzec – do drogi (Siedlce – 

Wólka Zastawska) na odcinku od m. Kotuń do m. Dąbrówka – Stany. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Siedlce. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/498/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Siedlce. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze gminy 

Skórzec. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/499/24 w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze gminy Skórzec. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 



 

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu 

usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do 

tych usług. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/500/24 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 

rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za – 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miastu Siedlce realizacji zadania 

publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na zapewnieniu mieszkańcom 

gminy Skórzec opieki i usług Środowiskowego Domu Samopomocy w Siedlcach.P. Artur 

Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały nr 

LXII/501/24 w sprawie powierzenia Miastu Siedlce realizacji zadania publicznego w zakresie 

pomocy społecznej polegającego na zapewnieniu mieszkańcom gminy Skórzec opieki i usług 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Siedlcach. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za – 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy na 2024 rok. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXII/502/24 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2024 rok. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za – 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 10 Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Gminy za 2023 r. 

Sprawozdanie z komisji Budżetowej- przedstawił jej Przewodniczący Tomasz Mędza; 

Rewizyjnej - przedstawił jej Przewodniczący Grzegorz Skóra; Oświat, Sportu i Kultury 
przedstawił jej Przewodniczący Mirosław Kowalczyk, Gospodarczej przedstawiła jej 

Przewodnicząca Natalia Płatkowska, Skarg Wniosków i Petycji przedstawił jej 

Przewodniczący Paweł Marciniak. 



 

Ad. pkt 11 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2023 r. 

Przedstawiła inspektor ds. wynagrodzeń – P. Aneta Przystupa. 

 

Ad. pkt 12 Sprawozdanie Wójta Gminy Skórzec z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Na wstępie Wójt dziękuję radnym za udział i pracę w Komisjach. 

Powitanie nowej Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rozwoju i Środowiska P. 

Sylwii Kiełczykowskiej.  

Wójt Gminy Skórzec – P. Jerzy Długosz informuje o: 

• Ogłoszeniu przetargu na termomodernizację świetlicy w m. Czerniejew. 

• Ogłoszeniu przetargu na kolejną część modernizacji oświetlenia: Ozorów, Dąbrówka-

Wyłazy ul. Cicha i tzw. „Wyłazy Małe” 

• Konserwacją oświetlenia na terenie Gminy Skórzec w 2024 r. zajmować będzie się 

firma Pana Jana Dąbrowskiego (ogłoszenie na tablicy w urzędzie oraz na stronie 

internetowej) 

• Pozyskaniu map do celów projektowych i podpisaniu umowy na wykonanie 

dokumentacji   projektowych placu zabaw w miejscowości Żelków I oraz Wólka Kobyla 

3 075 zł za projekt 

• Wykonaniu instalację systemu monitoringu przy świetlicy w m. Trzciniec 4920 zł  

• Podpisaniu zlecenia na wykonanie wznowienia granic ul. Makowej w m. Żelków  

5 450,00 zł  

• Zakupieniu wyposażenia do świetlicy w m. Gołąbek 27 663,40 zł  

• Wydarzeniach na terenie gminy: 

- 7.01  koncert pastorałek w wykonaniu Haliny Frąckowiak; 

- „Ferie z Biblioteką”; 

- 17.01 przedstawienie dla dzieci „Zimowa Opowieść” zorganizowane przez GOK; 

- 27.01 Bal karnawałowy dla dzieci KGW i OSP Żebrak, GOK; 

- 28.01 koncert Angels Band „Bóg się rodzi”; 

- 17.01 spotkanie dla dzieci pokaz mobilnego Planetarium – KGW Żelków; 

- półkolonie na sportowo z Naprzód Skórzec i ZS-P w Skórcu; 

W ciągu ostatnich 5 lat zainwestowaliśmy w oświatę ok. 20 mln. Wszystkie szkoły publiczne 

w gminie zostały tymi inwestycjami objęte. Na terenie gminy mamy wielu sportowców z 

wybitnymi osiągnięciami.  

- 4.01 przekazanie radiowozu; 

 

Ad. pkt 13 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Brak. 

 

Ad. pkt 14 Wolne wnioski. 

Radny powiatowy P. Edward Kokoszka – dziękuje za uchwałę ws. pomocy Powiatowi 

Siedleckiemu, za współpracę z Radą Gminy i Wójtem. Informuje o przekazaniu 27 tys. dla 

klubu sportowego. 

Radny P. Artur Jastrzębski-Pypowski – do radnego powiatowego: Mam nadzieję, że droga 

Stany – Kotuń powstanie i będą szukane na nią pieniądze.  

Radny powiatowy P. Edward Kokoszka – droga powstanie z pieniędzy szukanych na zewnątrz. 

Kto by nie rządził, zadanie powinno zostać zrealizowane, projekt już jest, więc zostaje tylko 

wykonanie. 



Radny P. Tomasz Dąbrowski – przypomina ze uchwała jest podejmowana już 3 raz i ma 

nadzieję, że to już ostatni raz i w końcu pieniądze będą na ten projekt wydane. 

Radny P. Artur Jastrzębski-Pypowski – wspomina również o Mazowieckim Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich, droga 803 znowu pojawiła się w planach do realizacji w II kwartale - odc. 

Skórzec-Grala; pojawiła się też tam ścieżka rowerowa z Ługu do Skórca; jeśli chodzi o 

oświetlenie przejść dla pieszych – brak informacji. 

P. Radosław Strzaliński – odnośnie drogi 803; informuję o złożeniu zapytania do wójta dot. 

etapu na jakim jest droga i jak wygląda proces przebiegu tej inwestycji, a także o spotkaniu z 

Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Złożenie dokumentów - pierwszy termin zachowany, jednak kompletna dokumentacja została 

złożona dopiero 17 stycznia 2023 r., wiec pytanie radnego i przewodniczącego, dlaczego ta 

inwestycja nie jest realizowana wynika z tego faktu; jeśli chodzi o przesunięcie inwestycji na 

II kwartał również zwróciłem uwagę na daty, zadałem pytanie Dyrektorowi, czym była 

spowodowana ta zmiana bo deklaracje były na I kwartał. W odpowiedzi otrzymałem 

informację, że na początku tego roku zmiany odnośnie tego projektu zostały zgłoszone. Gwoli 

uściśnienia mam nadzieje, że to już ostatnie zmiany i ten projekt faktycznie został przekazany 

i uzgodniony i uzyskał zgodę MZDW.  

Co od ścieżki, oczywiście jest potrzebna, to świetny projekt, jednak niestety z tego co się 

orientuje utknął on w urzędowych uzgodnieniach. 

Te 17 przejść wierze, że da się reaktywować ten projekt, szkoda zmarnować dokumentację, 

która już została opracowana.    

P. Wójt Jerzy Długosz – cieszę się, że jako mieszkaniec gminy interweniował Pan w MZDW, 

my od 4 lat tam jeździmy. Gmina zrobiła projekt na 1km, Dyr. Dąbrowski w 2019 r. zobowiązał 

się, że 3,5 km zostanie dorobiony. Dostał Pan pismo, że w I kwartale będzie przetarg a czy 

został on ogłoszony na te 3,5 km? Nie ma go.  

P. Artur złożył wniosek na oświetlenie jako mieszkaniec, w wyniku bezczynności złożył 

zapytanie o korespondencję MZDW i elektrowni, w odp. otrzymał dokumentację dot. Gminy 

Siedlce. Tak wygląda podejście MZDW do Gminy Skórzec.  

Radny P. Artur Jastrzębski-Pypowski – w zeszłorocznym budżecie było to planowane, 

przynajmniej na zakręty w m. Żebrak, w tym roku już zostało to zabrane. 

P. Dąbrowski wiele obiecywał, byłem na spotkaniach, zarówno dot. przejść dla pieszych jak i 

drogi 803, chcieliśmy wspomóc, przyspieszyć inwestycje a teraz zarzuca nam się 

niedopełnienie planów.  

My projekt przekazaliśmy, jeżeli podpisuje się protokół odbioru to akceptuje się dokumentację. 

Projektant 3/2 lata robił projekt na oświetlenie przejść, nikt nie miał nadzoru nad nim. Jest 

Zarząd a nic tam nie działa, nic nie zostało zrobione, umowa z projektant została rozwiązana, 

nie ma nowego projektanta. Rozumiem, że prace mogą się przeciągnąć ale to już trwa bardzo 

długo. 

P. Wójt Jerzy Długosz – Oświetlenie jest bardzo ważne, jeśli mieszkaniec pyta o dokumentację 

a dostaje co innego to jest niepoważne traktowanie mieszkańców. 

P. Radosław Strzaliński –  ja nie zarzucam niedbałości o ten projekt ja tylko udzielam 

informacji jakich się dowiedziałem. Zależy mi by te zadania zostały wykonane.  

P. Wójt Jerzy Długosz – w ciągu 5 lat wykonaliśmy kilkanaście inwestycji w terminie, przy 

803 nic nie wiadomo. 

Radny powiatowy P. Edward Kokoszka – na początku kadencji 4 lata temu P. Ewa była 

gościem w gminie, spytałem kiedy będzie droga 803 w odpowiedź brzmiała, że droga będzie 

realizowana temu ale nie wiadomo kiedy. Przypomina mi się tutaj realizacja drogi w Dąbrówce-

Stany. 



P. Krzysztof Kuźma – nie pozostaje nam nic jak mieć nadzieję, że inwestycja ruszy a 

zatroskanie poszczególnych ludzi może w tym pomóc. Liczymy, że II kwartał tego roku to 

będzie początek tej inwestycji.   

 

 

Ad. pkt 15 Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

Protokół z LXI Sesji Rady Gminy Skórzec został wyłożony do wglądu. Do protokołu  

nie zgłoszono uwag.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt 16 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu tematyki obrad P. Krzysztof Kuźma - Przewodniczący Rady, składa życzenia 

noworoczne, dziękuje wszystkim za przybycie i  zamyka LXII Sesję Rady Gminy Skórzec.  

P. Jerzy Długosz Wójt Gminy – również składa życzenia Noworoczne, dziękuje za współprace 

i zaangażowanie radnym i sołtysom. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokolant:                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Skórzec 

Izabela Duk                                                                                          

                                                                                                          Krzysztof Kuźma 

 


